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KUDOWA-ZDRÓJ  (inf.  wł.).  Dla mieszkańców jest  bardzo ważne to,  w którym kierunku
zmierzać  będzie  rozwój  ich  miasta  w  najbliższych  latach.  Chcą  wiedzieć,  czy  władze
samorządowe mają spójne z nimi spojrzenie na szczególne potrzeby.

Ale i dla kudowskiego magistratu, przy kreowaniu np. strategii rozwoju miejscowości do roku 2027,
istotna  okazuje  się  podpowiedź  czy  opinia  wyrażona przez  jak  największą  liczbę  mieszkańców.
Dlatego kilka tygodni temu burmistrz Aneta Potoczna zaprosiła społeczność lokalną do udziału w
konsultacjach dotyczących tego dokumentu.

- Cieszy, że do tej dyskusji włączyła się grupa naszych przedsiębiorców, wypełniając ankiety. Ich
uwagi  na  pewno  weźmiemy pod  uwagę,  bo  chcemy,  aby  strategia  była  solidnie  umocowana  -
podkreśla włodarz miasta.

Jacek Kowalczyk z urzędu burmistrza przypomina, że konsultacje potrwają do 5 lutego br. W tym
też miesiącu rada miejska pochyli  się  nad projektem uchwały  w tej  sprawie.  Już  swoje  opinie
odnośnie strategii na lata 2021 - 2027 przesłały instytucje do tego wskazane przepisami.
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